
SEMINAR ZA SEKRETARJE OO ZK

Številna udeležba in aktivno sodelovanje
, Občinska konferenca ZK je za sekretar-
je osnovnih organizacij ZK organizirala
tridnevni seminar, na katerem so se sezna-
nili z najaktualnejšimi nalogami in situaci-
jo na gospodarskem in političnem področ-
ju doma in v svetu.

Seminar se je pričel 13. maja v prostorih
skupščine občine. Prisotnih je bilo v pov-
prečju 160 sekretarjev in tudi nekaj njiho-
vih namestnikov.

O vlogi in nalogah osnovne organizacije
v splošni ljudski obrambi in družbeni sa-
mozaščiti je uvodne besede podal Miro
Bogataj, natnestnik sekretarja republiške-
ga sekretariata za SLO in DS, v razpravi
pa so sodelovali poleg udeležencev semi-
narja Julij Planinc, Stane Abunar, AIojz
Dolničar in Vili Belič.

14. maja je Marjan Orožen član P CK
ZKS podal uvodne misli k razpravi o no-
tranje političnih razmerah in nalogah po 9.
kongresu ZKS in v pripravah na 12. kon-
gres ZKJ. Idejna, kadrovska, organizacij-
ska in akcijska krepitev ZK je bila tema, o
kateri je nekaj osnovnih misli povedal
Ivan Godec, izvršni sekretar P CK ZKS, v
razpravi pa so sodelovali še Janez Korošec,
Vasja Butina in Pavel Zdešar.

O mednarodnih političnih razmerah je
govoril Jože Smole, predsednik MK ZKS
Ljubljana.

V soboto 15. maja pa je delo na semi-
narju potekalo po skupinah. Organizirane
so bile tri delovne enote, ena za področje
gospodarstva, druga s področja vzgoje m
izobraževanja in tretje za krajevne skup-

MARUA APOV-
NIK, 0 0 ZK Želim-
lje:

»Prvič sem sekre-
tar, zato se moram ve-
liko samoizobraževa-
ti. To je odgovorna
naloga. Seminar se mi

zdi zelo v redu, res pa
je, da zaenkrat še ni-
sem začutila potrebe,
da bi se oglasila v de-
bati. Zaenkrat na-
mreč še iščem, kaj je
aktualno za našo
osnovno organizacijo,
čeprav seveda obsta-
jajo tudi tekoči pro-
blemi, ki jih je treba
reševati. Pričakovala
sem, da bo seminar
organiziran že prej,
preden je delo novih
vodstev v OO ZK ste-
klo, kajti uspeh je ve-
likokrat odvisen od
začetka.«

nosti. Ker so bile skupine toliko manjše, so
se tudi udeleženci bolje razgovorili, iznesli
svoje misli, postavljali še konkretnejša
vprašanja.

V skupini za gospodarstvo so uvodne
misli podali Janez Krnc, dosedanji izvršni
sekretar P CK ZKS o uresničevanju politi-
ke gospodarske stabilizacije, Marjan Je-
len, član P RK SZDL o nalogah O Z D v
usmerjenem izobraževanju, Franci Zalar o
akcijskem povezovanju komunistov v
OZD. V razpravah pa sta sodelovala tudi
Joško Vučemilo in Janko Japelj.

V skupini za vzgojo in izobraževanje so

MARK PLESKO,
OO ZK FNT
VTOZD Fizika:

»Menim, da je
takšna oblika dela in
izobraževanja kat je
ta seminar v redu,
moti me le, ker je pre-
velika skupina in se
zato tudi diskusija ne
more razviti tako, kot
bi se sicer. Na semi-
narju je dan velik
poudarek OZD in
KS, premalo pa je go-
vora o izobraževanju,
o preobrazbi univer-
ze. Dejstvo je, da se
univerza stara, član-
stvo ZK pa je mlado,

zato v kolektivu ne-
redko prihaja do kon-
fliktov. Kaj storiti? V
ZK je nujno potrebno
mobilizirati vse član-
stvo in prepričati pa-
sivnost.«

BOJAN STEGEN-
ŠEK, OO ZK FAGG
VTOZD GG-Geode-
rija:

»Takšna oblika izo-
braževanja je vseka-
kor potrebna, vendar
menim, da smo veliko
povedanega že pozna-

li in slišali ali prebrali
preko sredstev javne-
ga obveščanja, predv-
sem notranje in zuna-
njepolitično situacijo.
Praktičnih nasvetov
za delo v osnovnih
sredinah pa dobimo
premalo. Dejstvo pa
je tudi, da niti prak-
tično niti teoretično
vseh nalog ne more-
mo uresničevati -
preveč jih je. Mislim
tudi, da delo poteka v
preštevilni skupini.
Meni osebno namreč
veliko bolj ustreza ne-
posreden kontakt z
odgovorniini.«

ELA ČOŽ, OO ZK
KSIG

»Za mlade Ijudi je
seminar verjetno pre-
malo, da bi se naučili
vsega, kar je za njiho-
vo delo potrebno zna-
ti in vedeti. V skupini
nas je preveč, čeprav
so teme seminarja do-
bro izbrane, saj sliši-
mo tudi stvari, ki niso
nikjer zapisane. Pre-
pričana sem, da bomo
s tega spminarja izlu-
ščili tiste stvari, ki jih
v svojih sredinah po-
trebujemo za dobro
delo. Seminar je bil
resda samo tri dni, ker
pa smo tu ljudje z ra-

zličnimi sposobnost-
mi, izkušnjami in zna-
njem, je seveda težko
reči, če je to dovolj.
Dejstvo pa je, da brez
predznanja na semi-
narju ne moreš kon-
struktivno sodelo-
vati.«

govorili o usmerjenem izobraževanju, o
uresničevanju politike gospodarske stabili-
zacije in o akcijskem povezovanju komu-
nistov v vzgoji in izobraževanju, uvodne
misli pa so nanizali, kot osnovo za poznej-
še številne razprave, Marjan Jelen, Milan
Pogačnik, Tatjana Brank in Janez Krnc.

Vloge zveze komunistov v političnem
sistemu in delovanje SZDL, odnosi med
samoupravno družbo in verskimi skup-

nostmi in delovanje svetov ZK v KS pa so
bila vprašanja o katerih so razpravljali na
skupini sekretarjev iz krajevnih skupnosti.
Uvodne misli k omenjenitn temam pa so
posredovali Peter Vrhunc, Jože Valetič in
Vasja Butina.

O prvih vtisih s seminarja smo se, že
med samim seminarjem pogovarjali z ne-
katerimi udeleženci in jih povprašali,
kakšna se jim zdi takšna oblika izobraže-
vanja, ali so z njo zadovoljni in ali jim bo
to pomagalo pri njihovem vsakdanjem de-
lu v osnovnih sredinah. '.•,-..----,

MARKO SERNELJ,
OOZKSilvaprodukt:

»Največ koristnega
slišimo ravno v drob-
nih razgovorih, v de-
bati, ko dobimo kon-

kretne odgovore na
konkretna vprašanja.
Veliko je namreč zna-
nih stvari. Gre seveda
za presojo vsake
osnovne organizacije,
da izpostavi vpraša-
nja, ki jo najbolj za-
devajo. Vsaka OO
ZK mora v nalogah,
ki jih moramo uresni-
čiti, najti svoje mesto
in vlogo. Enak nastop
vseh namreč ne po-
tneni enakega
učinka.«

N. L. Č.


